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Verslag van de 21e Algemene Ledenvergadering van de Vereniging van Gepensioneerden De 

Goudse op 1 mei 2024 op kantoor bij De Goudse. 

 

Aanwezig: 29 leden inclusief het bestuur. 

 

Opening 

 

Onze voorzitter Harry Spruijt opent de vergadering en is verheugd over de goede opkomst. 

 

Mededelingen en ingekomen stukken 

 

Negentien leden hebben een bericht van verhindering gestuurd. 

 

In het verslag van de vorige ledenvergadering staat vermeld dat Onne Boonstra gevraagd had of er op 

de korting op de hypotheekrente ZVW-premie wordt ingehouden. Onne heeft recentelijk per e-mail 

aangegeven dat dit niet zijn vraag was maar dat de kwestie betrof of het terecht is dat er geen ZVW-

premie wordt ingehouden. De commissie Pensioenen en Financiële Zaken heeft voor antwoord 

gezorgd. 

 

Goedkeuring verslagen 

 

De voorzitter leidt de vergadering door de volgende verslagen: 

 

a. Verslag van de algemene 20e ledenvergadering van 2 mei 2023 

b. Jaarverslag van de secretaris over 2023 

c. Jaarverslag van de penningmeester 

d. Financieel overzicht 

e. Balans 

f. Verslag activiteiten Sociale Commissie 

g. Verslag Evenementen Commissie 

h. Verslag Commissie Pensioenen en Financiële Zaken 

i. Verslag Webteam 

j. Verslag Kascontrolecommissie 

Naar aanleiding van deze verslagen meldt de penningmeester Jan Jaap Sarink dat er bij de 

kascontrole een kleine administratieve fout is ontdekt. In de balans staat onder debiteuren euro 

4390,05, dit dient zoals blijkt bij het totaal onder debiteuren euro 4398,25 te zijn. 

 

Verder heeft Cees Mourits in de vergelijking tussen de jaren 2022 en 2023 een klein verschil in het 

resultaat geconstateerd van euro 27,96. Dit is niet direct verklaarbaar maar wordt uitgezocht. 

 

De penningmeester leest de verklaring voor die de kascontrolecommissie bestaande uit Ron Benne 

en Adri van Velzen heeft opgesteld. Ze zijn van oordeel dat de jaarrekening een getrouw beeld geeft 

van de grootte en samenstelling van het vermogen en het resultaat over 2023. 

 

De voorzitter benoemt Rob Haster tot lid van de commissie Pensioenen en Financiële Zaken, hetgeen 

met een luid applaus bekrachtigd wordt. 

 

Hans van Dam vindt het mooi dat het bestuur het besluit genomen heeft ook bij een 40-jarig huwelijk 

voor een bloemetje te zorgen. 

 

De vergadering keurt alle verslagen goed. 

 

Decharge bestuur 



 

Wordt met applaus gegeven. 

Verkiezing bestuursleden 

 

Sonja Bok en Han van Leeuwen zijn aftredend en herkiesbaar. 

Er hebben zich geen andere kandidaten gemeld. 

Ook applaus voor deze herbenoemingen. 

 

Financiën 2024 

 

Vrijwillige eigen bijdrage 

 

Wederom ligt het voorstel op tafel om in het lopende verenigingsjaar geen vrijwillige eigen bijdrage 

aan de leden te vragen. De penningmeester licht toe dat het vermogen dusdanig hoog is dat er geen 

reden is dit nu met eigen bijdragen aan te vullen. De voorzitter geeft aan dat het onze bedoeling was 

om het 20-jarig bestaan te vieren met een bijdrage van De Goudse. Dit verzoek is door De Goudse 

afgewezen. We hebben nog nagedacht om dan zelf een feest te financieren. Mede gezien de uitgaven 

voor de Glossy vorig jaar wordt het dan wel een aanslag op de kas. Het besluit is genomen om dit jaar 

geen extra activiteit te organiseren. Het voorstel is om voor een leuk feest te gaan in 2029 als we 25 

jaar bestaan. De voorzitter peilt de meningen over de vraag of de leden bereid zijn bij een bijzondere 

activiteit zelf een deel te betalen. Hier wordt positief op gereageerd. Ook is er enthousiasme over een 

bijzondere activiteit bij het 25-jarig bestaan. Er is nog een vraag of ook de slapende leden hiervoor 

uitgenodigd kunnen worden. Bij het jaarlijkse reisje kan dit niet omdat we dat namens De Goudse 

organiseren, die dit alleen willen financieren voor de bij het bedrijf gepensioneerden. Ron Benne geeft 

nog aan dat wellicht een eigen bijdrage bij het reisje gevraagd kan worden als dit in een luxere 

uitvoering wordt gegoten. 

 

Begroting 

 

De penningmeester geeft een toelichting. Rob Haster doet een voorstel om in de toekomst een ander 

soortige begroting op te stellen. De penningmeester zal hier naar kijken. De leden zijn akkoord met de 

begroting. 

 

Kascontrolecommissie 

 

In deze commissie treedt Ron Benne af. Reserve lid Jan Mesenig is bereid in de commissie toe te 

treden. Adri van Velzen houdt zitting. Als nieuw reserve lid meldt Ton Hogendoorn zich spontaan aan. 

 

Voortgang bestuursactiviteiten 

 

Wout Salet geeft een inkijkje in het reisje dat gepland staat voor 5 september. De bedoeling is om naar 

de zeehondenopvang in Stellendam te gaan, door de Biesbosch te varen en een diner in Kinderdijk te 

gebruiken. Het voorstel ligt voor akkoord bij De Goudse. 

 

Verder is er veel activiteit rond de problematiek van de groep gepensioneerden van voor 1993 die 

geen indexering op hun uitkering hebben. Aanvankelijk werd door De Goudse jaarlijks hiervoor een 

compensatie gegeven. Een aantal jaren geleden is De Goudse hiermee gestopt. Een lid kan zich met 

deze gang van zaken niet verenigen en heeft de kwestie bij het Verbond aanhangig gemaakt. Harry 

geeft als voorzitter maar ook als lid van de commissie Pensioenen een nadere uitleg over de status 

van deze zaak en de betrokkenheid van de VGG. De uitkomst kan verdere gevolgen voor de leden 

hebben en wordt met spanning gevolgd. 

 

Rondvraag 

 



Wordt verder geen gebruik van gemaakt. Na de vergadering wordt met enige vertraging, door notaris 

Chris van Haperen een enthousiaste lezing gegeven over het levenstestament. De gebruikte sheets 

zijn door ons opgevraagd en worden op onze site geplaatst. 

Na de vergadering was er nog volop gelegenheid tot napraten onder het genot van een hapje en 

drankje. Een aantal leden nam nog de moeite om buiten de vergadering om een aantal zaken aan de 

orde te stellen, deze zijn door de secretaris genoteerd en worden door het bestuur verder behandeld. 

 

                                                                                                                                                                           

Bijlage 2 

 

Jaarverslag secretaris over 2024 

 

Het bestuur bestond in 2024 uit Harry Spruijt (voorzitter), Han van Leeuwen (secretaris), Jan Jaap 

Sarink (penningmeester), Sonja Bok (voorzitter sociale commissie) en Wout Salet (voorzitter 

evenementencommissie). 

 

Het bestuur vergaderde viermaal fysiek op kantoor bij De Goudse en een aantal malen digitaal. 

Eenmaal werd met het management van De Goudse overlegd. Van het besprokene werden wederom 

verslagen gemaakt en gepubliceerd op de website: (www.goudse.nl/algemeen/vgg-site).  

 

In 2024 hebben we wederom een aantal activiteiten voor de leden kunnen organiseren. Op 1 mei 

hielden we op kantoor van De Goudse de algemene ledenvergadering. Tevens was er op die dag een 

lezing inzake het levenstestament door de heer Van Haperen. De bijeenkomst werd besloten met een 

geanimeerd samenzijn met een hapje en een drankje. Het jaarlijkse reisje bracht de leden in 

september op een mooie zomerse dag naar Stellendam, de Biesbosch en Kinderdijk. Door de 

organiserende commissie waren er diverse activiteiten gepland en kon iedereen aan het einde van de 

dag genieten van een heerlijk diner. 

 

De Goudse kan wegens uitfasering van de werkzaamheden, geen printwerk meer voor de VGG  

verrichten. Tevens kunnen de brieven van de VGG niet meer ingepakt worden. In plaats daarvan stelt 

De Goudse een e-mailprogramma ter beschikking. Om toch brieven te kunnen versturen aan leden 

waarvan geen e-mailadres bekend is dan wel die geen e-mail hebben, mag de VGG de kosten die 

hiervoor gemaakt worden doorberekenen aan De Goudse. Om praktische redenen worden deze 

brieven nu door Jan Jaap aangemaakt en verzonden. Door de wijziging in de verzending was het 

noodzakelijk de zogenoemde verwerkersovereenkomst tussen De Goudse en de VGG te actualiseren. 

Deze overeenkomst regelt het correct omgaan door De Goudse met de privacygevoelige gegevens 

die wij als VGG verstrekken om e-mailberichten te kunnen versturen. 

 

Omdat er regelmatig verschillen van inzicht zijn met De Goudse en Zwitserleven over het feit over 

welke persoonsgegevens de VGG mag/moet beschikken om haar taken goed te kunnen uitvoeren 

heeft ons bestuur een uitspraak hierover gevraagd aan de Autoriteit Persoonsgegevens. De uitkomst 

hiervan is aan De Goudse gemeld. Er zijn mogelijkheden, maar De Goudse heeft afgelopen jaar 

meegedeeld geen medewerking te kunnen verlenen. 

 

In de statuten en andere documenten is opgenomen dat de VGG mede als doel heeft de belangen 

van haar leden te behartigen. De Goudse meent dat anno 2024 deze belangenbehartiging niet meer 

opportuun is. De Goudse zegt daarom het convenant dat na de oprichting tussen De Goudse en de 

VGG is gesloten per september 2025 op. In dit convenant worden de geld- en andere middelen 

geregeld die De Goudse ter beschikking stelt om het de VGG mogelijk te maken te functioneren. De 

Goudse heeft een conceptconvenant opgesteld waarbij het aspect van belangenbehartiging komt te 

vervallen en de focus komt te liggen op het organiseren van sociale activiteiten voor de leden. Bij het 

opmaken van dit verslag is er nog volop overleg gaande tussen De Goudse en ons bestuur over de 

gevolgen van de opzegging door De Goudse. 

 

Ook in 2024 hebben onze vaste commissies, maar ook individuele leden, ons weer geweldig 

ondersteund. Denk aan de gehouden activiteiten, de aandacht voor lief en leed, informatie op de site, 

http://www.goudse.nl/algemeen/vgg-site


financiële aspecten enzovoort. Ook de medewerkers van De Goudse stonden weer voor ons klaar. 

Het bestuur dankt iedereen voor de geboden hulp. Voor meer detailinformatie verwijs ik graag naar de 

verslagen van de penningmeester en de commissies. Met de leden van alle commissies 

organiseerden wij in 2024 een lunch waarbij aan hen gelegenheid werd geboden zich nader te 

presenteren. 

 

In het afgelopen jaar is er van zes leden of hun partner bekend geworden dat zij zijn overleden. Het 

bestuur en de sociale commissie hebben onze deelneming betuigd. Acht nieuwe leden hebben zich bij 

onze vereniging ingeschreven. Eind van het jaar 2024 stonden er totaal 257 leden (exclusief partners) 

ingeschreven, waarvan 49 zogenaamde slapers (wel bij De Goudse gewerkt en pensioen opgebouwd 

maar niet bij De Goudse gepensioneerd). 

 

Han van Leeuwen 
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Jaarverslag van de penningmeester over 2024 

In het jaarverslag van de secretaris, Han van Leeuwen, hebt u al kunnen lezen dat het bestuur van de 

VGG in gesprek is met het bestuur van De Goudse. Tot op heden is het de gewoonte dat het 

financieel jaaroverzicht, na bespreking en goedkeuring op de Algemene Ledenvergadering en 

uiteraard ook na een handtekening van de kascontrolecommissie, naar De Goudse werd gestuurd met 

het verzoek het berekende bedrag aan de VGG over te maken. Ook afgelopen jaar is dat gebeurd, 

met als resultaat dat wij een bedrag van € 4.394,25 ontvingen. 

Ik hoop dat wij over 2024 nog op deze manier een bedrag van € 5.485,78 kunnen declareren. 

Vanaf 2024 hebben wij alle correspondentie via een e-mailprogramma van De Goudse kunnen laten 

versturen. Enkelen van u hebben helaas geen e-mailadres of het is bij ons niet bekend, zodat deze 

leden nog papieren stukken ontvangen, waarvoor wij van een eigen printer gebruikmaken. Hieraan 

zijn natuurlijk extra kosten verbonden voor papier en inkt. Onder de noemer ‘postverzending’ ziet u dat 

terug op het financieel overzicht. 

Zoals altijd verzorgde Sonja samen met Els het laten bezorgen van bloemen bij leden, die een 

kroonjaar vieren (eens in de vijf jaar) of bij ziekte en/of overlijden. Op de begroting waren wij daarvoor 

iets te karig geweest, maar het doel is wat mij betreft belangrijker. 

Wout heeft met Peter op de achtergrond weer het jaarlijks uitje georganiseerd. Tot nu toe is de 

facturatie hiervan rechtstreeks naar De Goudse gestuurd. 

Aan onze ING-rekening zijn, ik zou haast zeggen, natuurlijk kosten verbonden. De trend is dat ING 

geregeld kostenverhogingen toepast, voornamelijk op de kosten voor klantonderzoek. Alle banken 

moeten dat doen, maar de consumentenorganisaties maken zich zorgen over de hoogte van die 

kosten, met name die aan verenigingen en kerkelijke instanties in rekening worden gebracht. Op onze 

facturen staat elke maand hiervoor een bedrag van € 8,50 exclusief BTW. Ik sluit niet uit dat deze 

kosten zomaar weer omhoog zullen gaan, maar ik heb daar nog geen bericht van. 

De bank heeft een enkele ook goed nieuws! Op onze spaarrekening krijgen wij sinds 1 januari 2024 

een hoger percentage aan rente. Op 1 januari 2025 werd een bedrag van € 235,51 als ‘rente 2024’ 

bijgeschreven. Een jaar eerder was dat € 11,32. Dat mooie bedrag ziet u volgend jaar op het financieel 

overzicht! 

Na de ontvangst van het bedrag van De Goudse, heb ik het leeuwendeel naar de spaarrekening 

overgeboekt, maar ik heb daar later weer een deel van teruggehaald. 

Op de balans stond na 2024 een bedrag van € 21.852,49. 

Nadat we de cijfers in de eerste bestuursvergadering intern besproken hebben, zijn deze voor 

goedkeuring voorgelegd aan de Kascontrolecommissie. Het verslag van deze commissie vindt u bij de 

stukken voor de Algemene Ledenvergadering van 30 april 2025. 

Jan Jaap Sarink, penningmeester VGG 
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Financieel overzicht VGG 2024 

Boekingen in 2024 per rekening - gesaldeerd per post 



Betaalrekening 

  BIJ AF 

Vrijwillige bijdragen 7,00   

Bijdrage van De Goudse voor afrekening 2023                 4.398,25    

Vrijwilligersbijdragen   1.250,00 

Bankkosten ING   250,71 

Verzekering Centraal Beheer Achmea   421,60 

Postverzending   90,93 

Reiskosten   258,02 

Abonnementen   229,38 

Diversen   640,00 

Voorschotten naar Bloemetjesrekening   2.500,00 

Opnames/storting van de spaarrekening 2.500,00 4.000,00 

      

Totaal 6.905,25 9.640,64 

 

   

Saldo-overzichten per rekening 2024 

Betaalrekening 

Beginsaldo 01-01-2024   3.196,29 

Bijschrijvingen 6.905,25   

Afschrijvingen 9.640,64   

Resultaat over 2024   -2.735,39 

Eindsaldo 31-12-2024   460,90 

   

Spaarrekening 

Beginsaldo 01-01-2024  14.043,13 

Bijschrijvingen 4.000,00   

Rente 2023 11,32   

Afschrijvingen 2.500,00   

BIJ minus AF   1.511,32 

Eindsaldo 31-12-2024   15.554,45 

   

Bloemetjesrekening 

Beginsaldo 01-01-2024  196,50 

Bijschrijvingen 2.500,00   

Afschrijvingen voor bloemen e.d. 2.294,44   

Afschrijving bankkosten 50,70   

BIJ minus AF   154,86 

Eindsaldo 31-12-2024   351,36 

 

  



Debiteuren 

  

Uitgaven bestuurskosten 3.140,64   

Uitgaven Sociale Commissie 2.345,14   

    5.485,78 

      

  

Totaal in rekening te brengen bij De Goudse   5.485,78 

 

 

Balans per 31-12-2024 

  credit debet 

  

Saldo Betaalrekening 460,90   

Saldo Zakelijke Oranje Spaarrekening 15.554,45   

Saldo Sociale Commissie (bloemetjesrekening) 351,36   

Debiteuren 5.485,78   

      

Totaal 21.852,49   

Eigen vermogen   21.852,49 
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Verslag sociale commissie 

 

In 2024 is er 85 x een attentie verstuurd, te weten: 

 

7 x bij het bereiken van de 65e verjaardag; 

 

13 x bij het bereiken van de 70e verjaardag; 

 

14 x bij het bereiken van de 75e verjaardag; 

 

14 x bij het bereiken van de 80e verjaardag; 

 

8 x bij het bereiken van de 85e verjaardag en 

 

2 x bij het bereiken van de 90e verjaardag  

 

1 x bij een 40-jarig huwelijk; 

 

4 x bij een 45-jarig huwelijk; 

 

3 x bij een 50-jarig huwelijk; 

 

4 x bij een 55-jarig huwelijk en 

 

1 x bij een 60-jarig huwelijk  

 

5 x bij overlijden 

 

7 x bij ziekte en 

 



2 x een kaart 

 

 

Sonja Bok 
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Verslag activiteiten evenementencommissie  

 

In 2024 hebben we op verzoek van De Goudse weer een reisje mogen organiseren. In 2023 hebben 

we gezien hoe gezonde zeehonden leven in Zeeland. Dit jaar is besloten te gaan kijken hoe 

ondervoede of gewonde zeehonden worden opgevangen. 

 

De reis ging dus nu naar Zuid-Holland op de grens van Zeeland, zodat er nu ook weer sprake was van 

koffie of thee met de voor Zeeuwen onvermijdelijke bolus. Daarna zijn we naar de zeehondenopvang 

“A Seal” gelopen. Hier werd door de enthousiaste medewerkers veel informatie gegeven over de 

verschillende typen zeehonden, waarom ze soms opgevangen moeten worden en hoe dat dan 

verloopt. 

Ook waren de quarantaineruimtes te zien waar medewerkers bezig waren in beschermende kleding 

met zeehonden die er inderdaad erg zwak uitzagen. 

 

Na de lunch richting Drimmelen, waar we aan boord gingen van de Zilvermeeuw. Het bleek dat de 

straat en plaats twee keer voorkomt in de TomTom-gegevens. Gelukkig werd er door twee 

deelnemers, die op eigen gelegenheid naar de boot gingen, gebeld dat ze op de verkeerde plek 

stonden. Precies op tijd voor de afvaart waren de twee haastig ingescheept. 

 

Na een mooie vaartocht over de Biesbosch, waarbij je je kon afvragen hoe de boot door de smalle 

slootjes kon varen, gingen we op weg naar de Kinderdijk. Hier was een drie-gangen diner gereed 

gemaakt. 

Na een korte inleiding van Geert Bouwmeester over de stand van zaken bij De Goudse, hebben de 

deelnemers het zich goed laten smaken. 

Vanwege de maximum rijtijd van de chauffeurs moest het personeel van het restaurant erg hard 

werken om iedereen op tijd te voorzien van eten en drinken. Dat hebben ze uitstekend voor elkaar 

gekregen. 
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Jaarverslag Commissie Pensioenen en Financiële zaken 

 

2024 was een op zich niet zo spannend jaar voor de commissie. We hebben weer diverse artikelen 

aangeleverd voor onze site, waarvan wij vonden dat deze interessant waren voor de leden. En zoals 

altijd wordt er gekeken of bestaande artikelen nog relevant zijn of aangepast moeten worden, zoals 

bijvoorbeeld de brief voor nieuw gepensioneerden. 

Een belangrijke activiteit was het ondersteunen van een lid in zijn poging om De Goudse alsnog te 

bewegen om de groep die geen geïndexeerd pensioen heeft deze alsnog te compenseren. Helaas is 

dat tot op heden niet gelukt. 

Wij volgen uiteraard ook alle ontwikkelingen op het gebied van de nieuwe pensioenwet. Wij hebben 

De Goudse verzocht ons te betrekken in hun voorlichting hierover naar de medewerkers. Vanuit de 

overweging dat door de Goudse gekozen is om de huidige regelingen (middelloon en beschikbare 

premie) voorlopig ongewijzigd te laten en gebruik te maken van de WTP-overgangsperiode (tot 2027), 

acht de Goudse het niet nodig om de VGG hier nu bij te betrekken. In de toekomst vinden wij 

informatie over beleid e.d. wel degelijk benodigd. 
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Jaarverslag Webteam over 2024 

 

Het Webteam bestaat uit Guus van Alphen en Roos Frugte. 

 

 

Zoals in het verslag van 2023 al is vermeld, is de content van de site van de VGG opgenomen in de 

website van De Goudse. Het Webteam heeft daartoe geen toegang. Alle werkzaamheden zoals 

plaatsen van nieuws en documenten, aanpassen van teksten en het fysiek verwijderen van nieuws of 

documenten worden door het Webteam voorgelegd aan de webmasters van De Goudse: Waldo 

Lamme en Rob de Jong. Zij plaatsen de berichten en documenten meestal dezelfde dag op de site. 

 

Afgezien van de maandelijkse berichten over de kroonjaren zijn er in 2024 ruim 20 nieuwsberichten op 

de website geplaatst. Het maandelijkse bericht over de kroonjaren wordt door Sonja Bok van de 

Sociale Commissie rechtstreeks aangeleverd bij de webmasters van De Goudse. De teksten van 

nieuwsberichten zijn over het algemeen aangeleverd door leden van het Bestuur. Bij veel van die 

berichten horen documenten die in het Downloadcentrum geplaatst moesten worden. De berichten en 

documenten zijn door het Webteam in een geformaliseerde vorm gestuurd naar de webmasters van 

De Goudse. 

 

In 2024 zijn op aangeven van leden van het bestuur diverse passages en documenten op de website 

aangepast. 

 

Het Webteam heeft in 2024 het bestuur voorgesteld alle nieuwsberichten van 2023 van de website te 

verwijderen, dit voorstel is geaccordeerd en door de webmasters uitgevoerd. 

 

Hieronder staan de gegevens over het raadplegen van de site van 1 jan. t/m dec. 2024.  

 

 
 

Toelichting: 

1. De content van de site van de VGG maakt deel uit van de website van De Goudse. De vermelde 

percentages gelden dan ook ten opzichte van de hele website.  

2. Gebruikers die cookies niet accepteren komen niet terug in deze cijfers. Voor gebruikers van de 

website van de Goudse betreft dit naar schatting 40-50% van de bezoekers. 

3. Schermklasse: Kan worden genegeerd, hier zie je niets van terug in de data. 



4. Weergaven: Het aantal paginaviews op website of schermviews in een app. 

5. Actieve gebruikers: Het totale aantal actieve gebruikers. 

6. Weergaven per actieve gebruiker: Het gemiddelde aantal schermen op mobiele apps of 

webpagina's dat een actieve gebruiker heeft bekeken. 

7. Negatieve percentages: hier hebben we geen duidelijke verklaring voor; waarschijnlijk is dat ten 

opzichte van het gemiddelde op de gehele website 

8. Engagementduur: De betrokkenheidsduur betreft de duur dat een gebruiker op een pagina verblijft. 

9. De 5e titel is een oudere versie van de 6e pagina. 

10. Niet vermelden van Kroonjarigen is moeilijk te verklaren, bij een range vanaf sept. staat dat op 

plaats 3. 
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Begroting 2025 Vereniging Gepensioneerden De Goudse 

   
Begroting 2025 Bestuurskosten 

Inkomsten 

Vrijwillige bijdragen 20,00   

Verwachte bijdrage van De Goudse over 2024 3.140,64   

Subtotaal Bestuurskosten   3.160,64 

Uitgaven 

Vrijwilligersbijdrage bestuursleden       750,00    

Vrijwilligersbijdrage commissieleden       500,00    

Bankkosten       275,00    

Aansprakelijkheidsverzekering       475,00    

Postverzending       200,00    

Reiskosten       300,00    

Abonnementen       200,00    

Diversen       500,00    

    

Subtotaal Bestuurskosten   3.200,00 

   
Begroting 2025 Sociale Commissie 

Inkomsten 

Verwachte bijdrage van De Goudse over 2024 2.345,14   

Subtotaal Sociale Commissie   2.345,14 

Uitgaven 

Bloemetjesrekening 

    

2.440,00    

Bankkosten bloemetjesrekening 60,00   

Subtotaal Sociale Commissie   2.500,00 

   
Begroting 2025 Evenementencommissie 

Inkomsten 

Geen inkomsten verwacht 0,00   

Subtotaal Evenementencommissie   0,00 

Uitgaven 

Organisatiekosten 150,00   

Subtotaal Evenementencommissie   150,00 

   
Samenvatting 

Totaal begroot Bestuurskosten -2.539,36   

Totaal begroot Sociale Commissie 2.345,14   

Totaal begroot Evenementencommissie -150,00   



Tekort onttrokken aan het eigen vermogen   344,22 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


